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l. Előterjesztés a Hungarospa Hajdúszoboszlói Zrt. fejlesztési projektje lebonyolításához
szükséges jognyilatkozatokmegtételére (képviselő-testületi ülés 2. napirend)
Előterj esztő : Hungarospa Haj dúszoboszlói Zrt. igazgatóságának elnöke
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2. Előterjesztés Hajdúszoboszló Város ÖnkormanyzataKépviselő-testületének a
közterület-használat, közterület-hasznosítás helyi szabályairól szőlő I2l2019, (IV. 25.)
önkormányzati rendelete módosításaról (képviselő-testületi ülés 6. napirend)
Előterjesztó: dr. Morvai Gábor jegyző
Napirendi pont keretében elfogadott határozatok: 312024. (L 24.), 412024. (I. 24.) és
512024. (I.24.) TNKB határozat

3. Bej elentések, tájékoztatók (szóbeli).
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HelYe: Hajdúszoboszlói Polgarmesteri Hivatal Pávai+erme (4200 Hajdúszoboszló, Hősök tere 1.)

Jelen vannak: Kanizsay György Béla elnök, Biró Anita, Jónás Kálmán, Kabai Dávid bizottsági ta_
gok.

Rápolthy István bizottsági taghiányzott az ülésről.

Jelen van továbbá: a Polgármesteri Hivatal részéről: Czeglédi Gyula polgármester, dr. Morvai Gá_
bor jegYzŐ, dr. Biró Anett yagyongazdálkodási referens, Vargá tmie áacsadó, meghívottként:
Czegle-Pinczés Enikő, a Hungarospa Z.rt. vez&igazgatőja, ar, záidd Zsolt, a Hungaros{a Zrt.Igaz_
gatóságának elnÖke, Lévay Enikő, a Hajdúszoboszlói Turisztikai Nonprofit Kft. ügyvezeiője, Markus
Sándor, a Hajdúszoboszlói Vendéglátók Egyesületének elnöke, a 2. nápirendi poiinál Mógor Zoltán,
Zágonyi Nóra és Villás Sándor vállalkozók.

Jegyzőkön yvv ezetőz Molnár Viktória

KanizsaY GYÖrgy Béla: Köszöntöm abizottságtagait,megállapítom, hogy abizottság4 tagja jelen
van, ÍgY abizottsághatározatképes. Javaslom a meghívóban szereplő napiiend elfogaáásat?, ..g_
tfugyalását.

A bizottság a napirendet 4 igen szavazatta! (Biró Anita, Jónás Kálmán, Kanizsay György Béla, Kabai
Dávid), tartózkodás és ellenszavazat nélkül támogatta (mind a 4 bizottsági tag'szavaróttl és a követ_
kező határ ozatot hozta:

l 12024. (I. 24.\ TNKB határozatz

Hajdúszoboszló Város ÖnkormányzatánakTurisztikai és Nemzetközi Kapcsolatokért Felelős Bizott_
ságaaz alábbi napirendet fogadja el:

Napirend:

A képviselő-testület 2024, január 25-ei ülésanyagának véIeményezése:

1. Előterjesztés a Hungarospa Hajdúszoboszlői Zrt. fejlesztési projektje lebonyolításához
szükséges jognyilatkozatokmegtételére (képviselő-testületi ülés 2. nápirónd)
E l Őterj esztő : Hun g aro sp a H aj dús zob o szlői Zrt. igazgató s ágának elnö ke

2. Előterjesztés Hajdúszoboszló Város ÖnkormányzataKépviselő-testületének a közterület_
használat, közterület-hasznosítás helyi szabályairól szőlő I2l2019. (IV. 25.) önkorm ányzati
rendelete módosításáról (képviseló-testületi ülés 6. napirend)
Előterjesztő: dr. Morvai Gábor jegyző

3. Bejelentések, tájékoztatók (szóbeli).

Határidő: azowtal
Felelős: bizottsági elnök

Első napirend:
ElŐterjesztés a Hungaro§pa Hajdúszoboszlói Zrt, fellesztési projektje lebonyolításáhozszüksé_
ges jognyilatkozatok megtételére.
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KanizsaY GYÖrgy Béla: Tegnap a városfejlesztési bizottságülésén tékérdeztem, hogy ez amát meg-
valósult fejlesztéseken túlmenő projekt-e, detisztazásra kenilt, hogy csak egy pénzugyi előterjesztds.

Dr, Zajdő Zsolt: Folyamatban lévő projektről van szó, a napelem telepítéssel kapcsolatos az előter_
jesáés.

A bizottság a napirendet 4 igen szavazattal (Biró Anita, Jónás Kálmán, Kanizsay György Béla, Kabai
Dávid), tartózkodás és ellenszavazat nélkül támogatta (mind a 4 bizottsági tag ,raruróttl és a követ_
kező határ ozatot hozta:

2t2024. (I. 24.\ TNKB határozatz

Hajdúszoboszló Város ÖnkormányzatánakTurisztikai és Nemzetközi Kapcsolatokért Felelős Bizott-
sága javasolja a képviselŐ-testületnek a Hungarospa Hajdúszoboszlói Zrt. fejlesztési projektje lebo_
nYolításához szükséges jognyilatkozatokmegtételére vonatkozó előterjesztés elfogadását.

Hataridő: 2024, 0I.25.
Felelő s : bizottsági elnök

Második napirend:
Előterjesztés Hajdúszoboszló Város ÖnkormányzataKépviselő-testületének a közterület-hasz_
nálato kÖzterÜlet-hasznosítás helyi szabályairól szóló lzt2ltg, (IV.25.) önkormányzati rende_
lete módosításáról.

KanizsaY GYÖrgY Béla: Jelen vannak az előterjesztéssel kapcsolatosan résztvevő vállalkozók,
amennYibenhozzászólni kívánnak a napirendhez, akkor enől szávaznunk szükséges.

A bizottság 4 igen szavazattal (Biró Anita, Jónás Kálmán, Kanizsay György Béla, Kabai Dávid),
tartózkodás és ellenszavazat nélkül támogatta, hogy a napirendh ezhozzáizóljanak a jelenlévő vállai-
kozók (mind a 4 bizottsági tag szavazott) és a következőhatfuozatothozta:

3 12024, (I. 24,\ TNKB határozat:

Hajdúszoboszló Város ÖnkormrányzatánakTurisáikai és Nemzetközi Kapcsolatokért Felelős Bizott_
sága támogatja, hogy Mógor Zoltán és Villás Sándor vállalkozók a napiréndhezhozzászóljanak.

Határidő: azowtal
Felelős: bizottsági elnök

KanizsaY GYÖrgY Béla: Tegnapi napon a városfejlesztési bizottság is megtárgy alta azelőterjesztést,
tÖbb olYan dolog merült fel, amelyek befolyásolták azottani döntéit, -egker"á Biró Anita képvise_
lőtársamat, hogy az általa ismertetett véleményét ismételje meg. A bizottság elnöke ugyanezeket el_
mondta, de mégsem az lett elfogadva, hanem kikerült két tétel az anyagiől, a főtt iukorica és az
édesség árusítás, a módosított rendelet-tewezetmost ki lett osáva.

Biró Anita: Már tavaly, amikor ezt a rendeletet módosítottuk, vita alakult ki arról, hogy engedjiik_e
a ftirdő előtti Pavilonokban élelmiszer árusítását, akkor az lett a döntéso hogy nem. Ennekiilénére
bizonyos termékek árusítására lehetőséget biztosítana ez a rendelet is. PrtiretO a törekvés, hogy
próbáljuk szélesíteni az ott elérhető lehetőségek körét, de az egyesülettink nevében mondhatom, t oéy
nem lenne fair a többi árussal szemben,ha ezt ott engedjük. Személyes véleményam az, trogy á
városban akárhova megyünk, mindenhol ételt-italt kínálunk, ez az attrakció. Ezt tovább bőviterri
teljesen felesleges. A tegnapi javaslat alapján vegyük ki az éclességet és afőttkukoricát, viszont a
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kínálat bővítése érdekében tegyük bele virág és kertészeti cikk, fotócikk, numizmatikai termék,
kreatív-hobbi és dekorációs termék, illatszer, óra- és ékszer, hangszer, audiovizuális termék, esetleg
szezonális dohánYbolt lehetőségét. Eszerint lett elfogadva tegnap a városfejlesztési bizottság ülésén
a rendelet.

Dr, Morvai Gábor: RÖviden szeretném összefoglalni arendelet módosítás ánakazindokát, illetve az
eddig elhangzottakat, Tavaly decemberben már ioglalkozott a rendelettel a testület, akkor Lérelemre
előrehoztuk aPálYázatihatéridőt, április 15-ről január 3l-re, illetve megteremtettúk a lehetőségét a
PrlO es az Aqua-Palace előtti pavilonok esetéúen arra, hogy akár töbÜ évre is lehetőség t.gy'.n a
bérlésre. Akkor az értékesíthető termékkört nem érintette a módosítás. Ezt követően érkezeikerélem,
hogy a termékkÖr kerÜljÖn felÜlvizsgálatra. Megállapítottuk, hogy a kapcsolódó kormányrendelet 6.
számú mellékletében foglalt termékkörök közül lehót választani,-de az itt felsoroltak sem automati_
kusan értékesíthetők, lehetnek egyéb fel},btelek. Mi aztvizsgáltuk meg, ha módosításra kerül a rende_
let, akkor a termékkÖrt hogYan tudjuk {kormányrendelet Ö, számúmellékletének megfeleltethetően
felsorolni. A kérelemnek megfelelően két további termékkört vettünk be, azédességáru és a f<ítt ku_
korica, illetve korábban külön nem volt a dobozos, palackozott üdítő megnevezve. A rendelet_módo_
sítás teljes elvetését nem javaslom, a kormányrendáetnek megfelelő felórolás kerüljön módosításra,
a termékkörök tekintetében a testület véleménye lesz végleges.

KanizsaY GYÖrgY Béla: A magam Észétől elfogadom a Biró Anita által felsorolt módosításokat,
talén a dohánybolt kivételével , ezehől szavazunk.

Biró Anita: Bizottsági ülésen az is elhan gzott, hogy abban az esetben, ha ezze! a kibővített termék_
kÖrÖs PálYazati kiírással sem fog elkelni minden pávilon, akkor meg lehet fontolni annak a lehetősé_
gét, hogy egyes pavilonokban megengedhető lesz egy második rorúto.

Márkus Sándor: Vannak olyan vendéglátó egységek, amelyek egész évben fizetika bérleti díjat, a
HVE tagjai, nem biztos, hogy örülni fognak, ha még jobban ieret Úunk annak, hogy mindentoietát_
jÜk-itatjuk az embereket. Ebben a rendelet-tervezetbón gyakorlatilag minden Ú.*. van, ha ezt elfo_
gadják, akkor bármit lehet árusítani.

JÓnás Kálmán: Mi a különbség az 5. és 6. számű melléklet között? Gondolom nem a pénztargép
me gléte, hi sz gyakorlati lag mindenki p énztár gépet használ.

Dr. Morvai Gábor: A Pavilonok kialakításakor nem volt egyértelmű ahelyzet,hogy ezközterületi
Órtékesítésnek vagy üzlethelyiségben történő értékesítésnek Áinőstil . Azőtitisztaződott,hogy üzlet_
nek minósÜlnek, Mi a meglévő felsorolásból indultunk ki, a korábbiakhoz képest két pont űtiaon_
ság, ami az édességeket és a fott kukoricát tartalmazza, illetve a dobozos üdítők, Áelyek a"most
hatálYos rendeletben nem szerepelnek. Az ajándéktargyakatpedig kibontottuk részletesen, egyértel_
műsítve.

Villás Sándor: Azért adtam be a közterület-módosítási kérelmemet, mert úgy gondolom, hogy ez egy
kÖlcsönösen megfelelő és jó dolog, minden fel részére. Régóta fott kukóiiÖát, vattacuk.ói, .gyé6
édességeket árulok a városban. Minden pályazati lehetőséget megragadtam, jelen voltam, most e66en
a rendelet-módosításban látom a kiutat arra, hogy pozitiv megoldás születik mindenki számfua, yé_
leménYem szerint nem mindennek van létjogosultsága, ami alendeletben szerepel, biztosan vannak
olYan termékkÖrÖk, amelyekkel több vállalkozőnak lehetne lehetőséget adni, aái az önkorm ányzat_
nak is jó lehet.

Márkus Sándor: Megépült a Mátyás király sétány, ahol ezen termékkörökből lehetne többfelét is
árusítani, illetve a meglévő pavilonokat is ki kell használni. Hajdúszoboszlót próbájuk pozícionálni,
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magasabb kvalitású vendégkört idehozni, de ha csinálunk egy 90 napos majálist a sétányon, akkor
vessiink magunkra. Ha engem kérdeznek, ezekatermékek, mint például ftítt kukorica, nem od ava!ők.

MÓgor Zoltán:Nehéz helyzetben vagyok, hisz ami az én véleményem, az Villás úr ellen szól. Ko_
rábban a fiirdő előtt 30 árusítóhely volt, mára 8 darab maradt. Azon a területen, ahol mi vagyunk,
annYira szorosan vannak egymás mellettazárusítóhelyek, hogyha egy újabb érkezik, az komoliprob_
lémát jelenthet. A buszmegálló felőli oldalon lehet léijogorultragu ánnár. afajtaárusításnak, iilótve a
FÜrdő utcán is engedélyezve van. A ff,irdő környékén5Ó méteren belül mindenfele ételt lehet kapni.
A Probléma az,ha az ajándékarusokat összeengedj ik az élelmiszerárusokkal, ez régenis gondoi je_
lentett, az élelmiszerárusoknak lényegesen nagyon haszonkulcsuk van. Azt szeretném, húem a mi
kárunkra jöjjön ide más vállalkozó.

KanizsaY GYÖrgY Béla: Nem hallottam mégazt,hogy bármilyen élelmiszer árusítást terveznénk oda.

Czeglédi GYula: Azt visszautasítom, hogy nincs szükség majálisra májustól szeptemberig, Aza han-
gulat, ami élménYt ad a vendégeknek, ahhozhozzátartoznak ézek a termékek is. 

-Szabályo-zott 
keretek

kÖzÖtt, de lehetőleg ne korlátozzllk az árusítást,Igaz, hogy ezeket el kell egymástól [tiro"it.ri. E,,
sem szívesen látnám, ha Újra felerősödne az utcén étkezés. Ha egy vállalkoáő betesz egy hűtőszek_
rénYt és abban vizet, üdítőt árul, azt ne akadály ozzukmeg. Ebben nem látok problémát. Áz édességet
is szétválasztanám, a csomagolt édesség és a vattacukor Éozott van különbség.

JÓnás Kálmán: Az egYik étv az volt, hogy magasabb a haszonkulcs azélelmiszert arusítóknál, ez
igaz.Ha lehet árusítani Üdítőt, akkor már azzal is rájuk lehet licitálni és el lehet venni az ajándékáru_
sok megélhetését.

Czeglédi GYula: A tegnap született hatérozat szerintem jó, első körben szűkítéssel menjen le a ver_
senYeztetés, ha ezt követően marad izlet, akkor inkább a második körben legyen leheiőség egyéb
termékekre pályázn|

Márkus Sándor: Volt most egy verseny azEv hotele címért, megnéztem azokata településeket,
akikkel versenYeztÜnk, Hajdúszoboszlónak el kell döntenie, mit akarunk csinálni, milyá tényb*
megY tovább. Ha emelni szeretnénk a mutatókon, meg kell gondolni, milyen vendégkort kivrlnunk
idecsalogatni. Ezekkel a termékekkel nem fog sikerülni magasabb színvonálú vendégkört idehozni.

JÓnás Kálmán: A kétfordulős pályáztatással egyetértek, de mi akadályozza meg, hogy a második
körben elnyert vattacukros a termékét esetleg tmjjaa plüssre?

KanizsaY GYÖrgY Béla:Ezelhatározáskérdése, hogy mit akarunk. Ha elhatáro zzllk,hogyne legyen
vattacukor, akkor az első és a második körben sern lehet megengedni az árusitást. Minden rlrusnar.
ott lesz a lehetőség, hogy akar egy hűtőt betegyen és dobozos-üdiiot i, áruljon.

Dr. Morvai Gábor: TÖbbfordulős pályáztatás jelenleg nincs abizottságés a testület előtt. Ha ebben
gondolkodik a bizottság, azt nem tudom vállalni, hogy holnapra mindeiki számáraelfogadható szö_
vegkÖrnYezet szÜlessen.Eztúgy tudom elképzelni, hógy kertiijön ki az édességáru és a útt kukorica,
kerÜljÖn be a felsorolt bővítés és amennyiben apavilonokat nem sikeriil értékes-iteni, abban az esetben
vizsgáljuk meg, van-e lehetőség termékkör bővítésére.

Czeglédi GYula: Ana kíváncsi lennék, hogy például aFizetővendéglátók Egyesületének elnöke is
ÚgY látja-e a dolgokat, ahogy Márkus úr itt elmondta? Amit ő mondótt, * 

"§yert 
lműen a vendég-

szám szűkítéséről szól. Nehéz kérdés ez, nem nyitnám meg most ezt avitát.
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KanizsaY GYÖrgY Béla: Szavazzutlkanól, amit Biró Anita képviselőtársam elmondott, illetve a do_
bozos üdítők árusításáról.

A bizottság azt a javaslatot, mely szerint kerüljön be a rendeletbe dobozos üdítők arusítása is, 2 igen(Biró Anita, KanizsaY GyÖrgy Béla,) és 2 nem szavazattal (Jónás Kálmán, Kabai Dávid) nem táo-gatta (mind a 4 bizottsági tag szavazoít) és a követk ező határozatothozta:

4 12024. (L 24.\ TNKF haíározatz

Hajdúszoboszló VárosPnkormányzatánakTurisztikai és Nemzetközi Kapcsolatokért Felelős Bizott_
sága nem támogatja dobozos, illetve palackozott üdítők bekerülését az árusítbató élelmiszerek közé.

Hataridő: azonnal
Felelős: bizottsági elnök

A bizottság a módosított előterjesztést 4 igen szavazattal (Biró Anita, Jónás Kálmán, Kanizsay
GYörgY Béla, Kabai Dávid), taftőzkodás és élenszavazatnefuu támogatta(mind a 4 biáottsá;ii;g
szav azott) és a követk ező hatát ozatot hozta:

5 12024, (I. 24,\ TNKB határozat:

Hajdúszoboszló Varos ÖnkormányzaténakTurisztikai és Nemzetközi Kapcsolatokért Felelős Bizott_
ságajavasolja a kéPviselő-testületnek Hajdúszoboszló Város önkormán iLÁit<rpriselő_testületének
a kÖzterÜlet,használat, közterület-hasznoiítás helyi szabályairől szóló tinnts.-1ív. 25.) ti*oÁan}_
zati rendelete módosításáról szóló előterjesztés eifogadás át, azzala módosításra), mely , zerintk"rtil_jÖn ki az édességáru és a főtt kukorica, valamint kórtiljenók be a rendeletbe a következők: vira! Jskertészeti oikk, fotócikk, numizmatikai termék, kreatív-hobbi és dekorációs termék, illatszer, óra_ ésékszer, hangszer, audiovizuális termék, amelyek nem élelmiszer-j ellegűek.

Hataridő: 2024. 0l. 25.
Felelős : bizottsági elnök

Mivel többhozzászóló nem volt, a bizottság ülése l0.00 órakor befejeződött.

K.m.f.

i|L,i ;, ; " |,. .-t, ,v1
Molndr Vikióiía I

jegyzőkönyvvezeíő

Bíró Anita
bizottstígi tag

Kaníaay Gjm§y Béla



JELENLÉ,TI ÍV
Turisztikai és Nemzetközi kapcsolatokért Felelős Bizottság

2024. január 24. 09.00 óra
Bizottsági tagok:

l. Kanizsay György Béla (elnök)

2. Birő Anita

3. Jónás Kálmán

4. Kabai Dávid

5. Rápoltlry István

Meghívottak:

Czeglédi Gyula polgármester

Maj oros Petronella alpo1 gármester

dr. Kovács Gergely alpolgármester

dr. Morvai Gábor jegyző

dr. Sléder Tamás aljegyző

Matyasovszki Dávid kabinetvezető

Varga Imre tanácsadó

Dede Erika irodavezető

Bárdos Ilona irodavezető

Szilágyiné Pál Gyöngyi irodavezető

dr. Biró Anett vagyongazd. referens

Borsi Csaba KMVMKK igazgatő

dr. Bihari -Horváth Lászlő múzeumigazgató

Bánhegyi Zoltán HVTV igazgatő
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Czegle-Pirrczés Enikó Hungarosp a Zrt. vezérigazgató. ,

Lévay Enikó TDM ügyvezető igazgató

Márkus Sándor HVE elnök

Nyéki István Városgazdálkodási Zrt. vezérig.

További jelenlévők:
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Hajdúszoboszló Város ÖnkormányzatánakTurisztikai és Nemzetközi Kapcsolatokért
Felelős Bizottsága

.. 4200 Hajdúszoboszló, Hősök tere 1.
Onkormányzati KRID azonosító: 14498097 8

Lgbqk telefonszáma: +36 30 236 5395 e-mail: pol
gyiratszám : HSZI l 5 l 7 - | l 2024

MEGHÍvÓ
Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai és Nemzetközi Kapcsolatokért

F'elelős Bizottsága következő ülését

2024.január 24-én (szerda) 9.00 órától

a Hajdúszoboszlói Polgármesteri Hivatal emeleti Pávai Vajna-termében tartja, melyre
meghívom.

Napirendi javaslat:

A képviselő-testüIet 2024, január 25-ei ülésanyagának véleményezése:

l. Előterjesztés a Hungarospa Hajdúszoboszlói Zrt, fejlesztési projekde lebonyo lításához
szÜkséges jognyilatkozatokmegtételére (képviselő-testületi titei z. napirend;
E l őterj e s ztő : Hungaro sp a Haj dús zob o szlői zrt. i gazgató ságának e hoÉe

2. Előterjesztés Hajdúszoboszló Város ÖnkormányzataKépviselő_testületének a
kÖzteriilet-használat, közíerület-hasznosítás helyi szabályairól szőlő l2l2019. (IV. 25.)
Önkormányzati rendelete módosításráról (képviselő-testüieti ülés 6. napirend)
Előterjesztő: dr. Morv ai Gábot jegyző

3. Bej elentések, tájékoztatók (szóbeli).

Hajdírszobo szlő, 2024. 0 1 . 1 9.

üdvözlettel:
Kanizsay György Bél)


